
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

2 oktober 2006 bij ons college ingekomen vragen van de heer F.H. Reeskamp en 

mevrouw L.C. Zetten en het door het college gegeven antwoord. 

 

         De burgemeester, 

         mr. B.B. Schneiders 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 38 van het RvO. 

Haarlem, 28 september 2006 

 

Geacht college, 

 

D66 maakt zich zorgen over de stand van zaken met betrekking tot de projecten 

rond de Oostelijk Randweg, te weten de Schoterbrug, de fly-overs en de verbinding 

daartussen. Deze kransslagader is immers van essentieel belang voor verdere 

vitalisering van de Waarderpolder. Indien de randweg om wat voor redenen 

vertraging oploopt, is dit een ernstige tegenslag voor de Haarlemse economie. 

 

En aangezien vooral bedrijven die veel ‘handen’ aan het werk houden afhankelijk 

zijn van een goede bereikbaarheid, zal vertraging van de ontsluiting ook zijn 

weerslag hebben op de ‘basis’ van de arbeidsmarkt. Hierdoor zal een belangrijke, 

raadsbreed gesteunde doelstelling, namelijk om onze Haarlemse jongeren uitzicht te 

geven op werk, en dus op ‘een toekomst’, gevaar lopen. Wij verzoeken het college 

onze vragen te beantwoorden en vooral pro-actief de raad te informeren, of het nu 

om mee- dan wel tegenvallers gaat. De bereikbaarheid van de Waarderpolder gaat 

ons immers allemaal aan. 

 

Vraag 1 

Kunt u  per deelproject aangeven wat de status is ? 

 

Vraag 2 

Kunt u met een beknopte notitie aangeven welke veranderingen zijn opgetreden in 

planning, financiering en subsidiëring van het project, per deelproject 

gespecificeerd ? 
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Vraag 3  

Kan Haarlem, wat betreft de Waarderpolder-ontsluiting en de regionale betekenis 

daarvan nog aan de door de Provincie Noord-Holland gestelde subsidievoorstellen 

voldoen ?  

 

Vraag 4 

Speelt het besluit van het vorige college om de Schoterbrug slechts te voorzien van 

twee rijbanen, daarin een rol?  

 

Vraag 5 

En wat betreft de provinciale subsidie, op welk bedrag kan Haarlem rekenen? 

 

Vraag 6 

Wat zijn precies de verplichtingen die Haarlem rond de fly-over met IKEA is 

aangegaan en zal Haarlem die verplichtingen kunnen nakomen? Zo niet, wat zijn de 

consequenties? 

 

Vraag 7 kan het College de Raad verder informeren met betrekking tot alles wat 

hier van belang kan zijn? 

 

Bij voorbaat dank voor uw beantwoording, met vriendelijke groet, 

 

D66 gemeenteraadsfractie Haarlem, Fedde Reeskamp, Louise van Zetten, Dilia 

Leitner 

 

 

 

         

Aan de heer F.H. Reeskamp 

lid van de gemeenteraad 

Frederik Hendriklaan 35 

2012 SG  Haarlem 

 

Aan mevrouw L.C. Zetten 

lid van de gemeenteraad 

Tuinwijklaan 44 

2012 RH  Haarlem 

 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 2 oktober 2006 

projecten Schoterbrug, Oostweg en Fly-over 

 

Geachte heer Reeskamp en mevrouw van Zetten, 

 

In uw brief van 28 september heeft u een aantal vragen gesteld ex artikel 38 van het 

RvO betreffende de projecten Schoterbrug, Oostweg en Fly-over. Gezien de 

gesprekken, die juist op dat moment gestart waren met Provincie en het Ministerie  
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van EZ over noodzaak en financiering van de tweede fly-over is met de 

beantwoording gewacht totdat hierover duidelijkheid bestond. 

 

Vraag 1 

Kunt u  per deelproject aangeven wat de status is ? 

 

Antwoord 

 

status Oostweg:  

- voorlopig ontwerp (VO) in overleg met provincie opgesteld; Industriekring 

akkoord; 

- VO door B&W eind juli 2006 vrijgegeven voor de inspaak; 

- terinzagelegging en inspraak VO tot 1 oktober 2006; 

- najaar 2006: - start artikel 19 WRO 

 - subsidie-aanvraag Extra Investeringsimpuls bij provincie 

Noord    Holland 

 - subsidie-aanvraag Topper-regeling bij ministerie van 

Economische Zaken 

- begin 2007: - afronden definitief ontwerp (DO) 

 - krediet-aanvraag op basis van DO voor bestek en uitvoering 

- najaar 2007:   aanbesteding en start uitvoering  

- begin 2009:   oplevering Oostweg (samen met Schoterbrug) 

 

status Fly-over: 

- najaar 2006: - subsidie-aanvraag Extra Investeringsimpuls bij provincie 

Noord-Holland 

 - opstellen projectopdracht, schetsen en raming 

 - krediet vragen voor definitiefase 

 

- begin 2007: - start definitiefase 

- overleg direct betrokkenen (provincie, RWS en Prorail) 

- 2008:  ontwerpfase Fly-overs 

- 2008/2009: voorbereidingsfase 

- eind 2009: aanbesteding en start uitvoering 

- 2011:  oplevering Fly-overs 

 

Status Schoterbrug 

De ontwerpfase is bijna afgesloten en de voorbereidingsfase is reeds gestart. Het 

gemeentelijk besluit op de bouwvergunning wordt in het eerste kwartaal van 2007 

genomen. 

 

Vraag 2 

Kunt u met een beknopte notitie aangeven welke veranderingen zijn opgetreden in 

planning, financiering en subsidiëring van het project, per deelproject 

gespecificeerd ? 
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Antwoord 

 

Oostweg en Fly-overs:  

Het heeft meer tijd gekost om met de provincie Noord-Holland tot 

overeenstemming te komen over het voorlopig ontwerp Oostweg. Gevolg is dat het 

definitief ontwerp Oostweg niet eind 2006 maar begin 2007 gereed zal zijn. De 

oplevering zal naar verwachting niet eind 2008 maar begin 2009 plaatsvinden, nog 

steeds samen met de Schoterbrug. Tot nu toe heeft dit nog geen consequenties 

gehad voor de financiering en de subsidie. Aanvankelijk was de definitiefase en de 

start van de ontwerpfase Fly-overs gepland in 2006. De Start van de uitvoering 

stond voor 2009 gepland. In het coalitie-akkoord is een aantal projecten 

getemporiseerd, waaronder de Fly-over. Bij de behandeling van de raadsbegroting 

is er echter toch voor gekozen om beide fly-overs tegelijkertijd en zo snel mogelijk 

te realiseren. 

De provincie ziet de Oostweg en Fly-over als één project. Ze zijn alleen bereid de 

Oostweg mede te subsidiëren als de volledige (of dubbele) Fly-over wordt 

gerealiseerd. Met een bijdrage van de provincie i.k.v. de Extra Investeringsimpuls 

van € 15 mln en een bijdrage van het ministerie van EZ in het kader van de de 

Topper-regeling is het mogelijk om de Oostweg en de dubbele Fly-over aan te 

leggen. De planning voor de Oostweg wijzigt niet en blijft zoveel mogelijk 

gekoppeld aan de oplevering van de Schoterbrug. De planning van de Fly-overs is 

enigszins aangepast. De voorbereidingen starten eind 2006, begin 2007. De 

uitvoering kan eind 2009 starten en de oplevering is in dat geval naar verwachting 

in 2011. 

 

Schoterbrug 

Op dit moment verloopt het project Schoterbrug nagenoeg volgens planning. Er is 

een klein verschil van twee weken ontstaan, dat door de ontwikkelaar zal worden 

ingelopen. Begin dit voorjaar is er een reductie in de kosten ad € 450.000 

gerealiseerd, door het verplaatsen van de val van de brug in de richting van de 

Waarderpolder. Er is geen sprake van subsidiëring voor de brug zelf, wel is er een 

bijdrage toegezegd door het rijk (ISV-EZ) t.b.v. het talud. Hierin is geen 

verandering opgetreden. 

 

Vraag 3  

Kan Haarlem, wat betreft de Waarderpolder-ontsluiting en de regionale betekenis 

daarvan nog aan de door de Provincie Noord-Holland gestelde subsidievoorstellen 

voldoen ?  

 

Antwoord 

Ja. In oktober is de formele subsidieaanvraag voor de Oostweg en Fly-overs bij de 

provincie ingediend. Nog dit jaar zullen de Provinciale Staten een definiteif besluit 

nemen.  

 

Vraag 4 

Speelt het besluit van het vorige college om de Schoterbrug slechts te voorzien van 

twee rijbanen, daarin een rol?  
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Antwoord 

Neen. Er worden in overleg met de provincie twee rijbanen aangelegd. Indien nodig 

of gewenst is een uitbreiding zonder separaat raadsbesluit en geheel nieuw 

vergunningentraject en aanbesteding niet mogelijk. Voor het uitbreiden naar 2x2 

rijstroken is het noodzakelijk dat er een fietsbrug aan de Schoterbrug moet worden 

aangehangen. Hiervoor zijn geen middelen beschikbaar en hiermee is in de  

ruimtelijke onderbouwing (art. 19) en aanbesteding geen rekening gehouden 

 

Vraag 5 

En wat betreft de provinciale subsidie, op welk bedrag kan Haarlem rekenen? 

 

Antwoord 

Aanvankelijk is voor alle bereikbaarheidsprojecten Waarderpolder € 19,2 mln 

gevraagd. Na overleg met de provincie is dit € 15 mln geworden voor de Oostweg 

en Fly-over.  

 

Vraag 6 

Wat zijn precies de verplichtingen die Haarlem rond de fly-over met IKEA is 

aangegaan en zal Haarlem die verplichtingen kunnen nakomen? Zo niet, wat zijn de 

consequenties? 

 

Antwoord 

Met IKEA is afgesproken dat de gemeente met de aanleg van de fly-over het zicht 

op IKEA vanaf de Camera Obscuraweg in de toekomst garandeert. Met de aanleg 

van de fly-over komt de gemeente deze verplichting na. 

 

Vraag 7  

kan het College de Raad verder informeren met betrekking tot alles wat hier van 

belang kan zijn? 

 

Antwoord 

Het college is van mening dat zij met de beantwoording van de voorgaande vragen 

de gemeenteraadsleden volledig heeft geïnformeerd.  

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,     de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering    mr. B.B. Schneiders 
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